



Form: FRG-09

نموذج إعلان التخرج

GRADUATION DECLARATION FORM

(للطلاب الخريجين فقط)
(For Graduating Students Only)

Instructions:	تعليمات
1- Provide a Clear photocopy of your official identification (National ID for Saudis) or the first page of your passport for non-Saudis) along with your most recent photograph.	١. أرفق صورة شخصية حديثة لك، وصورة واضحة لبطاقة الأحوال (بالنسبة للسعوديين) أو الصفحة الأولى من جواز السفر (لغير السعوديين).
2- Please fill in this form accurately. The information provided in the form will be used in preparing your certificate.	٢. الرجاء تعبئة هذا النموذج بشكل دقيق وواضح لأن هذه المعلومات سوف تظهر في وثيقة التخرج.
3- Submit this form personally to the Registrar Office.	٣. الرجاء تسليم هذا النموذج يدوياً لمكتب المسجل.

ملاحظة: سوف يظهر اسمك على وثيقة التخرج وسجلك الدراسي حسب ما هو موجود في بطاقة الأحوال (للسعوديين) أو جواز السفر (لغير السعوديين).

NOTE: Your name will appear on the certificate and the transcript as per your National ID (for Saudis) or Passport (for non-Saudis).

١. الاسم كاملاً باللغة العربية كما هو في بطاقة الأحوال (للسعوديين) أو جواز السفر (لغير السعوديين):

In the space below, please write your name in Arabic (as appearing in Tabiy'ya/Passport).

(الاسم الأول) (First Name)	(إسم الأب) (Father's)	(إسم الجد) (Grandfather's)	(إسم العائلة) (Family Name)

٢. الاسم كاملاً باللغة الإنجليزية (حروف منفصلة) كما سوف يظهر في سجلك الدراسي:

Full name (in English) in BLOCK LETTERS as will appear on your transcript:

(الاسم الأول) (First Name)	(إسم الأب) (Father's)	(إسم الجد) (Grandfather's)	(إسم العائلة) (Family Name)

٣.

الجنسية
Nationality

تاريخ الميلاد
كما في بطاقة الأحوال للسعوديين أو
الجواز لغير السعوديين
Date of Birth
(As per National Identification Card For
Saudis or Passport for non-Saudis)

مكان الميلاد
Place of Birth

ID Number:		الرقم الجامعي:
Major:		التخصص:
Graduation Term:		فصل التخرج:
Degree:	Bachelors <input type="radio"/>	الدرجة العلمية
	Associate <input type="radio"/>	المشاركة
Permanent Address after Graduation:		العنوان الدائم:
Phone Number:		الهاتف:
Signature:		التوقيع: